
RAADSBIJDRAGE VOOR KIDS REGELING, 26 MAART 2015 
 
Voorzitter, 
 
Als GroenLinks fractie zijn wij altijd zeer begaan met het lot van de 
meest kwetsbaren in onze samenleving, zeker als het om onze 
kinderen, onze opgroeiende jeugd, in de bloei van hun leven gaat. 
 
Zo hebben wij met veel nadruk en volhardendheid bepleit, dat 
leerlingenvervoer voor kinderen die daarop zijn aangewezen, 
behouden blijft, met als resultaat de zojuist vastgestelde 
verordening. Dank aan wethouder Kamphuis en de collega's in de 
raad voor de hierbij ervaren steun, in het belang van onze kinderen. 
 
Met de Voor Kids-regeling hebben we nu een andere belangrijke 
voorziening voorliggen, die via de verordening participatie 
schoolgaande kinderen structureel gestalte krijgt. 
Het siert onze gemeente, dat wij de aanpak van de 
armoedeproblematiek hoog op de agenda hebben staan. Dat vraagt 
echter ook, dat wij alert blijven en niet verslappen om hierin de 
goede dingen te blijven doen. 
 
In de commissievergadering hebben wij allen unaniem de Voor Kids-
regeling omarmd. 
Ook hebben wij samen uitgesproken, dat wij willen monitoren of de 
doelstelling van de regeling nog steeds wordt gehaald: met andere 
woorden, of de bedragen die nodig zijn om de kinderen 
daadwerkelijk te kunnen laten meedoen, voldoende aan de maat zijn. 
Mettertijd zal dan wel blijken, of een substantiële aanpassing van de 
bedragen nodig is. Daarvoor is het nu nog te vroeg. 
 
In de ogen van GroenLinks ligt het echter wel voor de hand, om de 
sinds 2009 ongewijzigde bedragen jaarlijks te indexeren. 
In zes jaar tijd is alles een stuk duurder geworden, en het 
gezinsinkomen is er in die periode vaak niet beter op geworden. 
In het presidium hebben wij daarom een daartoe strekkende motie 
aangekondigd. 



 
In reactie hierop is ons een notitie toegezegd, op basis waarvan wij 
nut en noodzaak van de motie zouden kunnen toetsen. 
 
In het eergisteren aangereikte memo, waarvoor onze dank richting 
wethouder en ambtenaren, vinden wij steun voor de door ons 
voorgestelde indexering, immers 45%  van de doelgroep – let wel 
bijna de helft van de doelgroep -  heeft de volledige bedragen nodig 
gehad.  
Daarmee zijn de signalen die wij hebben ontvangen gekwantificeerd 
en bevestigen dus  dat de bedragen vaak niet toereikend zijn. Er zijn 
teveel ouders, die hun kinderen “nee” moeten verkopen, omdat zij er 
geen gat in zien om de kosten die bijvoorbeeld de hockeysport met 
zich meebrengt, te betalen. Misschien worden daardoor zelfs 
aanvragen niet, of slechts ten dele, ingediend. 
Al met al reden te meer om onze motie te handhaven, en hierbij 
mede namens OPA, SP en DNA in te dienen. 
 
 
De gemeenteraad van Sittard-Geleen, in vergadering bijeen op 26 

maart 2015, 

gehoord de discussie over het raadsvoorstel Participatie 

schoolgaande kinderen “Voor Kids-regeling”, 

spreekt uit dat: 

bij de vaststelling van de hoogte van de bedragen in de Voor Kids-

regeling structureel rekening dient te worden gehouden met de 

gestegen kosten 

 
verzoekt het college: 

in de komende voorjaarsnota een voorstel te hebben uitgewerkt, dat 

voorziet in de jaarlijkse indexering van de tegemoetkoming in de 

“Voor Kids-regeling” 


